
Z Á P I S N I C A 
z 1. Snemu ZSF konaného dňa 7. novembra 2015 v Trenčíne 

 
Prítomní: Podľa priloženej zápisnice 
Program: 
  1.  Otvorenie rokovania  
  2.  Voľba pracovných orgánov 1. SNEMU ZSF   
  3.  Schválenie programu 1. SNEMU ZSF   
 4.  Správa mandátovej komisie  
  5.  Správa o činnosti ZSF za hodnotiace obdobie 2011 až 2015 
  6.  Správa o hospodárení ZSF za hodnotiace obdobie 2011 až 2014 
  7.  Správa revíznej komisie ZSF  
  8.  Odovzdanie ocenení Radou ZSF  
  9.  Príhovory hostí  
10.  Prestávka  
11.  Diskusia k predloženým správam  
12.  Hlasovanie o návrhov na zmeny  
13.  Plán práce ZSF na ďalšie obdobie  a ďalšie smery činnosti ZSF 
14.  Vyhlásenie výsledkov hlasovania  
15.  Vystúpenie kandidátov na predsedu ZSF  
16.  Predstavenie kandidátov za členov rady ZSF a RK ZSF  
17.  Voľba predsedu ZSF, členov Rady ZSF a RK ZSF  
18.  Prestávka  
19.  Správa volebnej komisie o výsledku volieb 
20. Návrh na Uznesenie 1. SNEMU ZSF 1 hlas proti 
21. Záver a ukončenie rokovania 1. SNEMU ZSF  
 
  1. Rokovanie 1. SNEMU ZSF otvoril Ing. Zdeněk Baliga privítaním delegátov a hostí.   
      Odovzdal slovo Ing. Dominikovi Slezákovi predsedovi KF v Trenčíne organizátorom       
      1. SNEMU ZSF, ktorý privítal prítomných a poprial im príjemné rokovanie. 
 
 2. Delegáti s hlasom rozhodujúcim si zvolili do pracovných orgánov 1. SNEMU ZSF : 
      - pracovné predsedníctvo v zložení Miroslav Ňaršík, Ing. Zdeněk Baliga, Ing. Miroslav  
        Bachratý, Ing. Jarmila Brichtová, Mgr. Martin Vančo, PhD., a Ing. Walter Műller 
      - mandátovú komisiu v zložení Ing. Ladislav Fekete, Ing. Ján Fratrič a Rastislav Ovšonka 
      - volebnú komisia v zložení František Divok, Ľubomír Adamčiak a MUDr. Peter Osuský, CSc.  
      - návrhovú komisia v zložení doc. Ľubomír Floch, Mgr. Ján Mička a PaedDr. Jozef Oško  
      - overovateľov zápisnice v zložení Ing. Jozef Vangel, CSc. a Ing. Zdeněk Baliga 
      - skrutátorov Stanislava Helmeša a Eva Lechnerovú 
      - zapisovateľov  Bc. Veroniku Chorvatovičovú a Ivetu Valaškovú   
      Jednotlivé komisie si zvolili predsedov komisií, ktorí prednesú správy o vykonanej práce. 
 
 3. Po predložení návrhu programu predsedajúcim a diskusii bol schválený upravený program    
     1. SNEMU ZSF, ktorý je uvedený hore vyššie. 
 
 4. Predseda mandátovej komisie 1. SNEMU ZSF Ing. Ján Fratrič predniesol správu mandátovej  
     komisie. ZKF ZSF na 1. SNEMOCH si  zvolili 24 delegátov s hlasom rozhodujúcim a na   
     1. SNEME ZSF je prítomných 23 delegátov čo predstavuje  95,83 % prítomných delegátov    
     s hlasom rozhodujúcim. Mandátová komisia konštatovala, že 1. SNEM  ZSF je uznášania 
     schopný. Správa mandátovej komisie je prílohou tejto zápisnice. 
 
 5. Predseda ZSF Miroslav Ňaršík doplnil Správu o činnosti ZSF, ktorú elektronicky dostali všetci  
     delegáti, v niekoľkých bodoch, poďakoval  sa všetkým zainteresovaným na jej spracovaní a  
     všetkým členom ZSF za bohatú činnosť. Správa o činnosti ZSF je prílohou tejto zápisnice. 



 
 6. Nakoľko pre neprítomnosť hospodára Jána Moravčíka zo zdravotných dôvodov predniesol  
     správu o hospodárení ZSF za obdobie rokov 2011 až 2014 predseda ZSF. Vyzval najmä  
     delegátov z Bratislavy o pomoc pri hľadaní hospodára ZSF z bratislavských členov ZSF.  
     Správa o hospodárení ZSF za obdobie rokov 2011 až 2014 je prílohou tejto zápisnice.  
 
 7. Správu RK ZSF predniesol predseda RK ZS Ladislav Hölc, ktorá je prílohou tejto zápisnice. 
 
 8. Predseda ZSF Miroslav Ňaršík za asistencie predsedajúceho Ing. Zdenka Baligu odovzdal  
     ocenenia ZSF vo forme ĎAKOVNÉHO LISTU : 
     - Za podporu organizovanej filatelie na Slovensku : 
       MDVRR SR, Ing. Zuzane Šturdíkovej, Ing. Jarmile Brichtovej, SP a.s. a Mgr. Martinovi  
       Vančovi, PhD. 
    - Za spoluprácu :   
      Svazu českých filatelistů a jej predsedovi Ing. Walterovi Műllerovi 
   - Za aktívnu prácu v ZSF : 
     - jednotlivcom 
     Jánovi Moravčíkovi, Ing. Vladimírovi Mrvovi, PaedDr. Jozefovi Oškovi, Daniele Schmidtovej,  
     RNDr. Vojtechovi Jankovičovi CSc., Doc. Ľubomírovi Flochovi, Alexandrovi Urminskému,  
     Norbertovi Feinerovi, Jozefovi Korenému, Mgr. Viliamovi Weissovi, Stanislavovi Helmešovi,  
     JUDr. Ottovi Gáťovi, MUDr. Jurajovi Pálkovi, Ing. Jánovi Marenčíkovi a Rastislavovi  
     Ovšonkovi 
     - klubom filatelistov 
     KF 51-09 Bratislava, KF KF 52-01 Piešťany, KF 52-10 a 52-19 Trenčín, KF 52-25 Galanta,   
     KF 52-32 Malacky, KF 52-51 Nitra, KF 52-52 Tirnavia, KF 53-02 Ružomberok, KF 53-06 
     Liptovský Mikuláš, KF 53-38 Bytča, KF 53-53 Banská Bystrica, KF 54-01 Košice, KF 54-03 
     Spišská nová Ves, KF 54-12 Kežmarok a KF 54-17 Poprad 
 
 9. Rokovanie 1. SNEMU ZSF pozdravili zástupcovia MDVRR SR Ing. Jarmila Brichtová, SP a.s.  
     Mgr. Martin Vančo PhD. a predseda SČF Ing. Walter Műller.  
 
10. Prestávka. 
 
11. Diskusia 
      Rokovanie 1. SNEMU ZSF po prestávke viedol podpredseda ZSF Ing. Miroslav Bachratý. 
     - Ing. Miroslav Bachratý prečítal návrh a odôvodnenie ZKF Bratislava na doplnenie a zmenu  
       Stanov ZSF: 
       doplniť  Čl. 2 o bod 3 "Záujemca o individuálne členstvo v ZSF podáva prihlášku na  
       sekretariát ZSF" 
       vypustiť v Čl. 12 bod 5 "Za členov Rady ZSF, predsedov ZKF, členov revíznej komisie ZSF  
       a revíznej komisie ZKF, predsedu a členov znalcov a expertov nemožno voliť osoby, ktoré  
       podnikajú v oblasti filatelie" 
    - MUDr. Peter Osuský CSc., Miroslav Ňaršík, Ing. Jozef Vangel CSc., Ing. Zdeněk Baliga,  
       Ing. Ján Fratrič, Ing. Otto Piszton, RNDr. Vojtech Jankovič CSc. a Mgr. Martin Vančo  
       PhD. diskutovali k návrhom ZKF Bratislava 
      Sekretariáte ZSF má evidenciu pre individuálne členstvo, ktoré vedie tajomníčka  ZSF Iveta  
      Valašková vo svojom KF.  
    - Predsedajúci 1. SNEMU ZSF Ing. Zdeněk Baliga dal verejne hlasovať na doplnenie  Čl. 2 o  
       bod 3 "Záujemca o individuálne členstvo v ZSF podáva prihlášku na sekretariát ZSF" s  
       výsledkom: 3 delegáti s hlasom rozhodujúcim hlasovali za doplnenie, 12 hlasovali proti a 6  
      sa zdržali hlasovania. Delegáti 1, SNEMU ZSF s hlasom  rozhodujúcim neschválili doplnenie 
      tohto bodu zo Stanov ZSF. 
    - Predsedajúci 1. SNEMU ZSF Ing. Zdeněk Baliga dal verejne hlasovať o vypustenie Čl. 12  
      bod 5 Stanov ZSF "Za členov Rady ZSF, predsedov ZKF, členov revíznej komisie ZSF a  



      revíznej komisie ZKF, predsedu a členov znalcov a expertov nemožno voliť osoby ktoré  
      podnikajú v oblasti filatelie". 19 delegátov s hlasom rozhodujúcim hlasovalo za vypustenie  
      tohto článku, 2 hlasovali proti a 2 sa zdržali hlasovania. Delegáti 1, SNEMU ZSF s hlasom  
      rozhodujúcim schválili vypustenie tohto bodu zo Stanov ZSF. 
     - RNDr. Vojtech Jankovič CSc., Ing. Jozef Vangel CSc., Ing. Zdeněk Baliga, Miroslav  
       Ňaršík diskutovali o vytvorenie triedy pohľadníc vo Výstavnom poriadku ZSF pre zvýšenie 
       členskej základne ZSF z radov zberateľov podľadníc. 
     - Doc. Ľubomír Floch - diskutoval o základných otázkach filatelie, prečo mám byť členom  
        ZSF a členom KF, hľadať spôsoby o začlenenie vysokoškolákov do KF  
      - Ľubomír Adamčiak oboznámil účastníkov o akcie KF Ružomberok na rok 2019 k 100.  
        výročiu KF a tým usporiadať v tom roku Dni filatelie Slovenska a  spoločnú výstavu  
        spoločne s KF  Dolný Kubín a Liptovský Mikuláš 
      - RNDr. Vojtech Jankovič CSc. oboznámil prítomných s usporiadaním 2. ČS SV Žďár n/S v  
        spolupráci ZSF a SČF, upozornil  na výročie 100 rokov československej poštovej známky  
        a v roku 2018 usporiadať súťažnú výstavu napríklad v Trenčíne, využívať Dni filatelie 
        Slovenska na odborné prednášky a vzdelávanie členov ZSF 
     -  František Divok vidí výhody členstva vo vzdelávaní, využívanie projektu MDVRR SR 
        na usporiadanie vedeckej konferencie         
    -  Ing. Miroslav Bachratý navrhol do plánu práce ZSF - 100 rokov československej poštovej 
       známky, vzdelávanie členov  
     - Miroslav Ňaršík doplnil do plánu práce ZSF aj výročie 25. rokov slovenskej poštovej  
       známky v roku  2018  a v roku 2016 bude Slovensko predsedať EÚ  
     - Ing. Vladimír Mrva poďakoval za pozvanie a pripomenul, že nie je pravda že sme nič  
        neurobili, poďakoval za udelenie ocenenia  KF a sebe    
     - PaedDr. Oško vo svojom emotívnom prejave uviedol svoju 50 ročnú prácu s mládežou, 
       ktorou začal ako 20 ročný, finančné prostriedky sa neplytvali a boli účelne vynaložené, ako sa  
       dostať k vysokoškolákom je veľký problém, skúsiť nové formy organizovania mládežníckej           
       filatelie, poďakoval za spoluprácu, pochválil inovácie KMF pani Schmidtovej a pani 
       Chorvatovičovej v  knižniciach, poďakoval pánovi  Feinerovi za dlhoročné vedenie KMF a  
       pánovi Helmešovi pri svojich 75 rokoch založil KMF 
    -  MUDr. Juraj Pálka oboznámil prítomných o seminári PH v Košiciach 
    - Ing. Karol Milan vedúci skladu výstavného zariadenia ZSF prisľúbil že do konca roka 2016  
      opraví výstavné zariadenie, ZSF má 180 použiteľných skiel, KF poskytuje bezplatné  
       poradenstvo po pozostalých a usporadúva  propagačné výstavy v okolí Trenčína 
    - Mgr. dp. Ján Vallo predseda SSG pozdravil  a poďakoval, členovia SSG nemusia mať benefity  
       z členstva, ešte sú nadšenci pre filateliu na Slovensku 
     - Miroslav Baluška diskutoval o  diskusii porotcu s vystavovateľom pred exponátom 
 
12. Pre hlasovú indispozíciu Ing. Miroslava Bachratého sa vedenia rokovania opäť ujal Ing.  
      Zdeněk Baliga. Nakoľko sa o návrhoch na niektoré zmeny hlasovalo počas diskusie sa  
      hlasovanie neuskutočnilo.  
 
13. Predseda ZSF Miroslav Ňaršík požiadal delegátov aby narhli  do Plánu práce ZSF na ďalšie 
      obdobie  a ďalšie smery činnosti ZSF svoje návrhy do uznesenia, ktoré budú do neho  
      zapracované Radou ZSF. 
 
14. Uskutočnilo sa hlasovanie na zmenu Volebného poriadku ZSF, kde namiesto slov 
     "Valné zhromaždenie" bolo nahradené slovom "Snem" vo všetkých prípadoch Volebného  
     poriadku ZSF. Delegáti s hlasom rozhodujúcim 1. SNEMU ZSF schválili verejným  
     hlasovaním novelizáciu Výstavného poriadku ZSF 23 hlasmi. 
 
15. Predsedajúci 1. SNEMU ZSF vyzval delegátov na doplnenie návrhu na predsedu ZSF.  
      Nakoľko sa nikto neprihlásil na navrhnutie, vyzval kandidáta na predsedu ZSF Miroslava 
      Ňaršíka aby sa predstavil.  Kandidát na predsedu ZSF poznamenal ľútosť, že žiadne ZKF  



     okrem ZKF ZsR ZSF nenavrhlo kandidáta na predsedu ZSF. 
 
16. Predsedajúci 1. SNEMU ZSF vyzval delegátov na doplnenie kandidátov do Rady ZSF a RK  
      ZSF. Nakoľko sa nikto neprihlásil na navrhnutie, vyzval kandidátov do Rady ZSF a RK ZSF  
     aby sa predstavili. Všetci kandidáti do Rady ZSF (Ing. Ladislav Fekete, RNDr. Vojtech  
     Jankovič CSc., Miloš Teťuľa a Ing. Josef Rančák) a RK ZSF (Dezider Birčák, Ladislav Hölc a  
     Rastislav Ovšonka) sa predstavili dlegátom. 
 
17. Členovia volebnej komisie rozdali delegátom 1. SNEMU ZSF s hlasom rozhodujúcim volebné  
      lístky. Predseda volebnej komisie MUDr. Peter Osuský CSc. požiadal delegátov o doplnenie  
      do volebného lístku na člena Rady ZSF Ing. Josefa Rančáka, ktorý bol navrhnutý ZKF SsR  
      ZSF a nedopatrením nebol napísaný. Oboznámil delegátov so spôsobom hlasovania na  
      hlasovacom lístku.  
 
18. Prestávka  
 
19. Predseda volebnej komisie prečítal správu volebnej komisie a vyhlásil výsledky volieb : 
      - za predsedu ZSF bol zvolený Miroslav Ňaršík 22 hlasmi za, 1 proti 
      - do Rady ZSF boli zvolení : 
         Ing. Ladislav Fekete 19 hlasmi za, 4 sa zdržali 
         Ing. Josef Rančák 11 hlasmi za, 3 proti, 8 sa zdržalo, 1 hlas neplatný 
         Miloš Teťuľa 8 hlasmi za, 1 proti, 14 sa zdržalo 
     - do Rady ZSF nebol zvolený RNDr. Vojtech Jankovič CSc. 7 hlasmi za, 1 proti a 15 sa zdržalo 
     - do revíznej komisie ZSF boli zvolení: 
        Ladislav Hölc 23 hlasmi za 
        Dezider Birčák 22 hlasmi za , 1 sa zdržal 
        Rastislav Ovšonka 22 hlasmi za. 1 sa zdržal 
    Zápisnica volebnej komisie je súčasťou tejto zápisnice. 
 
20. Návrh na uznesenie predniesol predseda návrhovej komisie 1. SNEMU ZSF Doc. Ľubomír  
      Floch. Po opravách a doplňujúci pripomienkach bolo uznesenie schválené delegátmi s hlasom  
      rozhodujúcim schválené. Uznesenie je súčasťou tejto zápisnice. 
 
21. Novozvolený predseda ZSF Miroslav Ňaršík poďakoval za dôveru a požiadal všetkých členov  
     ZSF o spoluprácu. Predsedajúci 1. SNEMU ZSF ukončil rokovanie s poďakovaním za aktívny  
     prístup na rokovaní a poprial účastníkom šťastnú cestu domov. 

 
 
      

 
      
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


